
        
 

Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

 

Θεσσαλονίκη, 16/09/2020 

 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

  

Προς:  κ. Υπουργό Εσωτερικών 

κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 

 

 

ΘΕΜΑ:     «Υπό εγκατάλειψη το κλειστό Γυμναστήριο Στυλίδας» 

 

 

Κυρία και κύριε Υπουργοί, 

 

Σύμφωνα με διαμαρτυρίες κατοίκων της Στυλίδας και με τοπικά δημοσιεύματα 

ηλεκτρονικού τύπου, στην τύχη του αφέθηκε το Κλειστό Γυμναστήριο Στυλίδας, 

εγκαταλελειμμένο από το 2004 και χωρίς προοπτική συντήρησης και αποπεράτωσης. Το 

«στολίδι» αυτό, όπως το θεωρούσαν κάποιοι, που θα διακοσμούσε την πόλη, όταν το 

2013 εγκρινόταν μία από τις σχετικές πιστώσεις από την Δημοτική Αρχή, με 

συγχρηματοδότηση της Γενικής Γραμματείας Αθλητισμού, έμελε να είναι μόνο ένας 

παροδικός ενθουσιασμός. Τον  Οκτώβριο του 2019, απέμεινε μόνο μια πινακίδα να 

φανερώνει ότι, το 2004 θα ξεκινούσε η ανέγερση του Κλειστού Γυμναστηρίου Στυλίδας, 

το οποίο κατέληξε στην ίδια κατάσταση στην οποία βρίσκονται και άλλα Ολυμπιακά 

έργα εκείνης της εποχής, δηλαδή, ένα έργο ημιτελές, στο οποίο η εγκατάλειψη κυριαρχεί 

και το στοιχειώνει. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

 

1. Υπάρχει προοπτική αποπεράτωσης του έργου που αφορά στο άνω κλειστό 

Γυμναστήριο Στυλίδας, καθώς και προοπτική έναρξης λειτουργίας του, στο εγγύς 

μέλλον; 

 

2. Προτίθεσθε να επισπεύσετε τυχούσες διαδικασίες εν εξελίξει, που όντας σε 

καθυστέρηση, χωλαίνουν την αποπεράτωση του άνω Κλειστού Γυμναστηρίου 

προς παράδοση και χρήση του από την τοπική κοινωνία, η οποία καρτερικά το 

αναμένει, πλέον των 15 ετών; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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